
Sa           Sak 4 – Innkomne forslag 
       IOGTs 99. landsmøte i Bergen 13. juni - 15. juni 2025 

 
 
Sak 4 - Innkomne forslag  

Innen fristen 13.mars var det kommet inn ett forslag til landsmøtet 2025. Forslaget er fremmet av 
Svein Sæterdal, leder av Rechabs Minde i Oslo, og valgt delegat fra avdelingen til IOGTs landsmøte.  

  

MOTTO " Tilpass kartet etter terrenget "  
1. Grunnenheten er lokale losjer, lag eller sammenslutninger med et  interessefelleskap med et 
formelt styre .  Alle med rett til 1  representant til landsmøtet. (ingen endring fra i dag)  
 

2. Ad regionale sammenslutninger :  
De nåværende områder og regioner bestemmer selv om de vil opprettholde virksomheten. Dette 
skjer på ordinære eller ekstraordinære årsmøter med simpelt flertall. Representasjonen på 
Landsmøtet, som idag.  

 
3. De medlemmer som ikke tilhører et område eller region betraktes som landsmedlemmer og velger 
sine representanter er på følgende vis:  
 

A) Alle som ønsker å være representanter til landsmøtet melder seg for den sentrale valgkomiteen 
som sender ut forslagene til alle "landsmedlemmer."  
 

B)  Landsmedlemmene stemmer digitalt på hver sin kandidat. De kandidater som får flest stemmer er 
valgt i et antall en pr 50 lands medlem, men maks  20 representanter.  
  
3. Økonomisk oppgjør ved nedlegging av regioner:  
Regionens nettofinansformue og eventuelle eiendeler fordeles på områdene i regionen dersom slike 
finnes.( forhandlinger under ledelse av sentralleddet) 

  
4. Økonomisk oppgjør ved nedlegging av områder .  
Områdets nettofinansformue og eventuelle eiendeler  tildeles regionen dersom denne finnes . Hvis 
ikke  regionen finnes, går alt til sentralleddet.  
  

Sentralstyrets innstilling og begrunnelse: 

Svein Sæterdals forslag er på mange områder godt og har vært en kilde til inspirasjon 
til de vedtektsendringene som sentralstyret foreslår for landsmøtet blant annet når det gjelder hva 
som skal skje om vi har et passivt område. Samtidig vil det være upraktisk å ha veldig ulike ordninger  
rundt om i landet blant annet fordi det kan virke forvirrende for nye medlemmer.  
 
Flere av Sæterdals forslag er ivaretatt i sentralstyrets forslag.  
 
Sentralstyret avviser derfor forslaget. 
 


